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Zápisnica z riadneho zasadnutia Výboru mestskej časti 
JUH konaného dňa 03.06.2024 

v zborovni ZŠ Východná 9 

Prítomní poslanci: Dominik Gabriel, Mgr. Ján Forgáč, Mgr. Martina Gabrhelová, 
MBA Peter Hošták, PhD., Mgr. Marián Bohuš 

Neprítomní poslanci: Bc. Mária Machová, Patrik Žák, B.S.B.A. 

Hostia: Igor Zajaček – zástupca náčelníka MsP 

Garant VMČ Juh: Ing. Peter Ondruš 

Program VMČ Juh 

1. Otvorenie 
2. Majetkové prevody: 

2.1. Vyjadrenie sa k odpredaju časti pozemku vrátane spevnenej plochy v k. ú. 

Trenčín, C-KN parc. č. 2337/27 o výmere cca 19 m2 za účelom 

majetkovoprávneho vysporiadania a riešenia prístupu ku garáži vo vlastníctve 

žiadateľov Aleš Kouřím a manž. Dagmar 

3. Odpovede na požiadavky z minulého zasadnutia 
4. Nové požiadavky poslancov a občanov 
5. Rôzne, diskusia a záver 

1. Otvorenie 
Na úvod predseda Výboru mestskej časti Juh Dominik Gabriel privítal všetkých 

prítomných, ospravedlnil z neúčasti viceprimátora Žáka a poslankyňu Machovú, 
ohlásil meškanie poslanca Bohuša, otvoril zasadnutie výboru, skonštatoval, že výbor 
je uznášania schopný, informoval o programe v pozvánke a dal o ňom hlasovať. 

Hlasovanie o programe: 

ZA 4 predseda VMČ Gabriel, poslanec Hošták, poslankyňa 
  Gabrhelová a viceprimátor Forgáč 
PROTI 0  

ZDRŽAL SA 0  

Výsledok hlasovania: Program bol schválený 

Predsedajúci poďakoval prítomným poslancom za hlasovanie a otvoril diskusiu 
k zmenám alebo návrhom na zmenu programu v pozvánke. 

Predsedajúci ukončil diskusiu k zmenám alebo návrhom na zmenu programu 
v pozvánke, do ktorej sa nikto neprihlásil a dal hlasovať o schválení nezmeneného 
programu: 
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Hlasovanie o programe ako celku bez zmien a návrhov programu: 

ZA 4 predseda VMČ Gabriel, poslanec Hošták, poslankyňa 
  Gabrhelová a viceprimátor Forgáč 
PROTI 0  

ZDRŽAL SA 0  

Výsledok hlasovania: Program bol schválený 

 

Predsedajúci poďakoval prítomným poslancom za hlasovanie a otvoril ďalší bod 
programu. 

Na zasadnutie prišiel meškajúci poslanec Bohuš. 

2. Majetkové prevody: 
2.1. Vyjadrenie sa k odpredaju časti pozemku vrátane spevnenej plochy v k. 

ú. Trenčín, C-KN parc. č. 2337/27 o výmere cca 19 m2 za účelom 
majetkovoprávneho vysporiadania a riešenia prístupu ku garáži vo 
vlastníctve žiadateľov Aleš Kouřím a manž. Dagmar 

Materiál predložil predseda Výboru mestskej časti Juh Dominik Gabriel, ktorý 
prítomných oboznámil, že materiál sa týka vyjadrenia sa k žiadosti k odpredaju časti 
pozemku vrátane spevnenej plochy v k. ú. Trenčín, C-KN parc. č. 2337/27 zastavaná 
plocha a nádvorie o výmere cca 19 m2 (výmera bude upresnená geometrickým 
plánom), za účelom majetkovoprávneho vysporiadania a riešenia prístupu ku garáži 
vo vlastníctve žiadateľov Aleš Kouřím a manž. Dagmar, nasledovne: 

1. kupujúci sú povinní strpieť na pozemku odvodňovacie vpuste, 
2. kupujúci sú povinní parkovacie miesto pred garážou označiť vodorovným a 

zvislým dopravným značením, 
3. kupujúci sú povinní pozemok riadne označiť ako súkromný pozemok podľa 

pokynov útvaru mobility, 
4. kupujúci sa zaväzujú, že bude dodržaný účel predaja pozemku, t.j. využívanie 

pozemku ako prístupu do garáže a na parkovanie osobného motorového vozidla, 
5. kupujúci sa zaväzujú, že po dobu najmenej 30 rokov odo dňa nadobudnutia 

vlastníckeho práva k nehnuteľnosti, na tejto nehnuteľnosti nezriadia žiadnu stavbu 
(najmä prístrešky a pod.), s výnimkou opravy povrchu pozemku za účelom prístupu do 
garáže, 

6. kupujúci sú oprávnení previesť vlastnícke právo k nehnuteľnosti na tretiu osobu 
len v prípade, ak v scudzovacej zmluve zaviažu tretiu osobu k všetkým povinnostiam 
podľa bodu 4 a 5, 

7. v prípade, ak kupujúci nedodržia účel predaja alebo porušia ktorúkoľvek z 
povinností podľa bodu 5 alebo 6, vyhradzuje si predávajúci v súlade s § 48 zákona č. 
40/1964 Zb. Občiansky zákonník v znení neskorších predpisov právo odstúpiť od tejto 
kúpnej zmluvy a zároveň si vyhradzuje právo uplatniť zmluvnú pokutu vo výške 1000,- 
€. 

Pozemok je pre tretie osoby ako aj Mesto Trenčín nevyužiteľný. Ide o časť pozemku 
vrátane spevnenej plochy, nachádzajúci sa na ulici Mateja Bela a tvorí vjazd do garáže 
vo vlastníctve žiadateľov, ktorý ostal ešte nevysporiadaný v tejto sekcii. 

Útvar stavebný a životného prostredia MsÚ v Trenčíne, Útvar mobility MsÚ v 
Trenčíne a Útvar územného plánovania Mesta Trenčín dňa 28.05.2024 odporučili 
predaj časti pozemku C-KN parc. č. 2337/27 v rozsahu cca 19 m2 vrátane spevnenej 
plochy zakreslenom v prílohe, za účelom majetkovoprávneho vysporiadania. 
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Predsedajúci ukončil predloženie materiálu a vyzval prítomných na diskusiu. Do 
diskusie sa nikto neprihlásil a tak diskusiu ukončil a dal hlasovať o predloženom 
materiáli. 

 

Hlasovanie o predloženom materiáli: 

ZA 5 predseda VMČ Gabriel, poslanci Hošták a Bohuš, 
  poslankyňa Gabrhelová a viceprimátor Forgáč 
PROTI 0  

ZDRŽAL SA 0  

Výsledok hlasovania: Materiál bol schválený 

Predsedajúci poďakoval prítomným poslancom za hlasovanie, ukončil bod 
programu a otvoril nasledujúci bod. 

3. Odpovede na požiadavky z minulého zasadnutia - máj 2024 

3841 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Prosím o úplne odstránenie koreňových 
sústav už v minulosti odstránených drevín v lokalite za BD Halalovka 12-24." (priložené 
foto) 
Odpoveď MHSL: Tento rok budeme realizovať orezanie výmladkov, úplné 
odstránenie pňov odfrézovaním bude možné až v budúcom roku 2025. 

3842 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o opravu poškodených prvkov na 
detskom ihrisku na Lavičkovej ulici na Juhu." (priložené foto) 
Odpoveď MHSL: Zlomenú hrazdu hojdačky sme odstránili a budeme upravovať aj 
ostatnú konštrukciu nakoľko je celá na hranici životnosti. 

3843 občianka p. Serišová: "Žiadam o odstránenie krušpánu - strom spred nášho 
bytového domu na ul. Mateja Bela 2497/10 TN, pretože je celý napadnutý húsenicami. 
Tieto húsenice nám už zničili aj živý plot z krušpánu, ktorý bol pred vchodom č. 12 
tohto bytového domu." (priložené foto) 
Odpoveď MHSL, ÚSaŽP: Výrub dreviny je možné vykonať vo výrubovom období 
október - február. Správca zelene bude drevinu sledovať a podľa potreby zvolí postup 
asanácie. 

3844 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o orez a odstránenie suchých konárov 
na stromoch v lokalite M. Bela 7. Veľké aj malé suché konáre padajú zo stromov." 
(priložené foto) 
Odpoveď MHSL: Orezy suchých konárov na stromoch sú zaradené v pláne údržby 
verejnej zelene, s predpokladaným termínom realizácie v priebehu mesiaca jún 2024. 

3845 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Predkladám požiadavku p. Svoreňa a žiadam 
MHSL o úplne odstránenie rozpadávajúceho sa asflatového povrchu na chodníkoch v 
lokalite Šmidkeho 2 (prístup k BD od Saratovskej ulice, cez krátku prístupovú cestu a 
potom priečny chodník) tak, aby už nedochádzalo k ďalšiemu rozpadu. Ide už o druhý 
prípad úrazu zapríčinený stavom chodníka, ktorý od občanov cez VMČ Juh evidujeme 
v poslednom roku." (priložené foto) 
Odpoveď MHSL: Odstránenie asfaltu bude realizované v priebehu mesiaca jún tohto 
roka. 

3846 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Obyvatelia BD M.Bela 7 upozorňujú na 
problém s odvodnením chodníka a svahu v bezprostrednej blízkosti pred bytovým 
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domom. V čase zrážok dochádza k zaplaveniu chodníka až v rozsahu, kedy je 
znemožnený jeho prechod. Žiadam útvary mestského úradu o posúdenie a 
vyhodnotenie náročnosti zásahov a nacenenie výšky investície, ktoré by bolo potrebné 
v tejto lokalite zrealizovať pre zabezpečenie účinného odvodnenia svahu a chodníka v 
tejto lokalite. (Obdobná situácia a problémy s odvodnením pred BD č. 1,3,5 boli riešené 
komplexným zásahom ako investičná akcia)" (priložené foto) 
Odpoveď MHSL: MHSL bude monitorovať situáciu bezprostredne po daždi a 
zabezpečí funkčnosť žľabu. 

3847 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o dodatočnú nápravu výkonu kosenia 
v MČ Juh, ktoré prebehlo v lokalite Halalovka v priestranstve pod Južnou ulicou. 
Susedné plochy v blízkosti kotolne a garáží (nedávno upravený terén po zásahu pri 
rekonštrukcií inžinierskych sietí) pokosené neboli. Zároveň žiadam o vysiatie trávy na 
miestach, kde sa evidentne v tomto svahu neujala." (priložené foto) 
Odpoveď MHSL: Dodávateľ bol upozornený a dodatočne plochu pokosil. MHSL 
doseje trávnik. 

3848 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Opakovane žiadam o odstránenie náletových 
kríkov presahujúcich cez oporný múr a zasahujúcich do parkoviska v lokalite Halalovka 
(medzi garážami a BD Halalovka 2 - 48.874231, 18.047729). " (priložené foto) 
Odpoveď MHSL: Odstránenie náletových drevín budeme realizovať v priebehu 
mesiaca jún2024. 

3849 poslankyňa p. Machová: "Poprosím o informáciu, či sa ráta (v akom časovom 
horizonte) s nasvietením priechodu na ul. Gen. Svobodu pod Južankou smer Gepro, 
nakoľko sa jedná o kolízny a jediný nenasvietený priechod v tejto lokalite." 
Odpoveď MHSL, ÚI: Osvetlenie tohto prechodu pre chodcov je zaradené v 
podkladoch pre rekonštrukciu verejného osvetlenia s predpokladaným termínom 
realizácie v roku 2026. 

3850 občan p. Mendel: žiada o zabezpečenie úpravy dlaždíc na chodníku za BD Jána 
Halašu 14-16, ktorého narušenie vzniklo rozkopávkou pri výmene potrubia plynu 
(priložené foto) 
Odpoveď MHSL: MHSL zabezpečí uloženie dlaždíc do pôvodného stavu v priebehu 
mesiaca jún tohto roka. 

3851 občan p. Mendel: žiada o odstránenie uskladneného materiálu pri futbalovom 
ihrisku na Jána Halašu za BD č. 16 (opakujúca sa požiadavky č. 3819) (priložené foto) 
Odpoveď MHSL: Materiál bol odstránený. 

3852 občan p. Mendel: žiada o vyčistenie kanalizačných vpustov na chodníku pri 
cintoríne a parku Pod Juhom (opakujúce sa požiadavky č. 3246 a č.3438 ) (priložené 
foto) 
Odpoveď MHSL: Vpuste boli vyčistené. 

3853 občan p. Mendel: žiada o riešenie situácie nepovolených vjazdov zásobovania 
na chodníku za OC Južanka mimo povolenej doby vjazdu, nakoľko prichádza 
opakovane k ich porušovaniu. Zároveň žiada o vyjadrenie zástupcov MsP, prečo pri 
telefonickom nahlásení 18.4.2024 nebola vyslaná hliadka na riešenie situácie 
(opakujúca sa požiadavka č. 3820) 
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Odpoveď MsP, ÚM: Hliadka MsP bola na miesto udalosti vyslaná ihneď po obdržaní 
oznámenia od občana. Vec bola osobne na VMČ objasnená oznamovateľovi. 

3854 občan p. Mendel: ďakuje za odpoveď na svoju požiadavku č. 3822 a zároveň 
sa pýta, kedy si Mesto Trenčín zabezpečí svoje nehnuteľnosti proti budovaniu osídiel 
holubov, nakoľko obyvatelia BD si zabezpečili svoje nehnuteľnosti proti hniezdeniu ale 
holuby si začali budovať hniezda na stromoch, ktoré rastú na pozemkoch Mesta 
Trenčín. 
Odpoveď ÚSaŽP,ÚIS: Mesto Trenčín eviduje problém s hniezdením holubov na 
svojich budovách iba na budove mestského úradu, kde umiestnilo plašiče holubov a 
hroty proti vtákom. Prirodzené hniezdenie holubov na stromoch mesto v pláne 
redukovať nemá. 

3855 občan p. Turek: sa pýta, v akom štádiu je projektová dokumentácia križovatka 
Pod Juhom 
Odpoveď ÚM, ÚI: V súčasnosti riešime v spolupráci s projektantmi dokumentáciu na 
úrovni prvého stupňa, t. j. štúdiu „Križovatka pod Juhom s napojením na nový most. 

3856 poslanec, p. Hošták: sa pýta na systematickú údržbu detských ihrísk a žiada o 
jej časový harmonogram pre jednotlivé druhy plôch (pieskoviská ...), herné prvky 
(údržba podľa materiálovej skladby ...) a vysadenú zeleň (záhony, dreviny ...) 
Odpoveď MHSL: Údržba DI a športovísk sa vykonáva na základe výsledkov 
obhliadok, ktoré sa vykonávajú v pravidelných intervaloch raz mesačne, ide o opravy 
opotrebením, poškodení vandalizmom, dopĺňanie materiálov v dopadových plochách, 
nátery, ... , alebo na základe podnetov občanov. Piesok v pieskoviskách čistíme a 
vymieňame raz ročne, na začiatku roka v období apríl-jún na všetkých DI mesta a 
následne čistíme podľa potreby zistenej pri obhliadkach. Dreviny a záhony sú 
orezávané raz ročne, prípadne podľa nutnosti z výsledkov obhliadok. Trávniky sú 
kosené v rámci celoplošného dodávateľského kosenia 4 krát ročne, s výnimkou plôch 
so závlahou ktoré kosí MHSL podľa potreby 8-12 krát za rok. Na ihriskách a 
vnútroblokoch po revitalizácií (Karpatská, Halašu, Považská, Šoltésovej, Pádivého) je 
nastavená údržba formou dohôd o vykonanej práci na dennej frekvencií v mesiacoch 
apríl až október, pričom ide o údržbu povrchov priestorov ihrísk. 

3857 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: sa pýta či sa neplánuje umiestnenie mobiliáru 
k novovybudovanému pumptrack-u. 
Odpoveď ÚÚP: Súčasťou realizácie pumptracku bolo osadenie mobiliáru - dvoch 
lavičiek a cyklostojanu, info tabule a dvoch smetných košov. Zo strany ÚÚP je možné 
lavičky pridať, len by mali byť rovnaké a bude nutné ich objednať, pokiaľ budú finančné 
prostriedky. 

3858 občan p. Mendel: sa pýta na termín realizácie vodorovného dopravného 
značenia na parkovisku pred BD Šmidkeho 3 
Odpoveď ÚM, MHSL: Predpokladaný termín realizácie vodorovného dopravného 
značenia je v mesiaci jún. 
3859 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam útvar investícií o aktualizáciu 
odpovede na požiadavku č. 3513 zo zasadnutia VMČ Juh zo dňa 4.12.2023. 
Predmetom požiadavky bola žiadosť o informáciu o odhadovanej výške ceny 
rekonštrukcie chýbajúceho (nerekonštruovaného úseku) chodníka v blízkosti 
prevádzky Pizzerie Panelák." Útvar investícií mal rekonštrukciu naceniť. Prosím teda 
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o informáciu o výške ceny rekonštrukcie a zároveň o stručný popis technického 
riešenia, ktoré má byť predmetom rekonštrukcie." 
Odpoveď ÚI: Predbežná hodnota akcie je 26 300,- s DPH. Z väčšej časti sa jedná o 
výmenu asfaltového povrchu za nový, vo zvyšnej časti pred vstupom do budovy je 
nutné položiť zámkovú dlažbu. 

K požiadavke 3853, týkajúcej sa nepovolených vjazdov zásobovania na 
chodníku za OC Južanka mimo povolenej doby vjazdu sa vyjadril viceprimátor Forgáč, 
ktorý uviedol, že mali rokovanie so správcom OC, s ktorým sa dohodli na úprave 
dopravného značenia. Čo sa týka rozjazdeného trávnika a posunutia odvodňovacích 
žľabov zo strany Mesta Trenčín bude zaslaný list s výzvou na opravu do pôvodného 
stavu. 

4. Nové požiadavky poslancov a občanov 

Predsedajúci vyzval prítomných o nové požiadavky. 

3908 poslanec p. Bohuš: sa pýta na termín realizácie umiestnenia 2 ks lavičiek na 
ulici Šmidkeho pri BD č. 4 a č. 6 v zmysle odpovede na požiadavku s ID 3254 

3909 poslanec p. Bohuš: predkladá prosbu občanov bytového domu na adrese 
Halašu č. 2711/12, ktorí žiadajú o zriadenie, prípadne rekonštrukciu prechodu od 
uvedeného bytového domu smerom ku schodom a k ihrisku vedľa ich bytového domu, 
nakoľko ho vyžívajú predovšetkým starší občania, ktorých žije v tomto dome nemálo 
(práve predovšetkým postarší pôvodní občania, z čoho vyplýva aj ich rozhodnutie 
zriadiť výťah v tomto bytovom dome, kde doteraz nikdy nebol) a nepovažujú ten terajší 
prechod za dostatočne bezpečný, nakoľko tam už zopár drobnejších úrazov vzniklo, 
tak aby sa budúcnosti nestalo niečo horšie. (priložené foto) 

3910 občan p. Bednárik: "Prosím o vyriešenie problému s mestskou zeleňou v 
blízkosti nášho bydliska. Na ulici Mateja Bela pri komunikácii ku vchodu č. 25 boli v 
minulosti vysadené štyri gaštany. Pred viacerými rokmi jeden vyschol, tak bol 
odstránený - bez náhrady. Asi pred tromi rokmi vyschol ďalší, ten tam stojí dodnes. Čo 
sa týka ďalšieho, tej je už spolovice suchý, takže nám zostal jediný zdravý strom, ktorý 
robí tieň na príjazdovej ceste. Všimol som si, že nedávno na Soblahovskej ulici bolo 
dosadených veľa nových stromov ako náhrada za vyschnuté. Takže by som bol veľmi 
rád, ak by zodpovední pracovníci upriamili pozornosť aj na našu ulicu." (priložené foto) 

3911 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "V nadväznosti na stretnutie vo veci 
uskutočnenia niektorých bezpečnostných opatrení v priestoroch oploteného areálu KC 
Aktivity, ktoré sa uskutočnilo dňa 22.11.2023 si dovoľujem požiadať MHSL o kontrolu 
plnenia stavu dohodnutých postupov a krokov v zmysle emailu zo dňa 22.11.2023 od 
pána riaditeľa MHSL Ing. Romana Jaroša. Malo dôjsť k nasledovným opatreniam: "V 
rámci prevencie proti vandalizmu navrhujeme osvetliť priestor. Tak to bolo kedysi aj 
nastavené, nachádza sa tu v súčasnosti nefunkčné osvetlenie. Navrhujeme 
skontrolovať jeho stav a obnoviť osvetlenie, ale efektívnejšie a lacnejšie a s 
nastavením na letné mesiace a iba večerné hodiny, netreba až do rána. Stojí za 
uváženie nainštalovať v dvoch bodoch na budove dva reflektory zapínajúce pohybový 
snímač." Prosím o stanovisko, či došlo, prípadne kedy dôjde k vykonaniu uvedených 
opatrení." 



7  

3912 občianka p. Butašová: sa pýta na možnosť odklonenia dopravy dopravným 
značením z novopostavených BD na ulici Halalovka (staviteľ firma Monolit) tak aby 
využívali zjazd na Východnú ulicu “zadom” okolo BD Východná 29, 31, 33, a tak sa 
rozložila doprava, pretože po jednosmerke smerom na "starú" Halalovku už dnes ide 
veľká časť “starej” Halalovky. 

3913 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o obnovu vodorovného dopravného 
značenia (priechod pre chodcov) v blízkosti detského ihriska na lavičkovej ulici 
(48.870993, 18.041633). (priložené foto) 

3914 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o odstránenie nefunkčných a 
nebezpečne vyčnievajúcich kovových častí oplotenia na malom vstupe na betónovú 
plochu ihriska na Lavičkovej ulici." (priložené foto) 

3915 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o odburinenie a orez porastu a kríkov 
v blízkosti altánku na Námestí Sv. Rodiny na Juhu." (priložené foto) 

3916 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o orez drevín/kríkov prerastajúcich do 
priestoru cesty, ktoré zabraňujú využívaniu pozdĺžneho parkovania v lokalite Halalovka 
(48.872890, 18.048888)" (priložené foto) 

3917 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o odburinenie/odstránenie náletov 
vyrastajúcich v dotyku s kotolňou v blízkosti lokality M.Bela 40 (48.873617, 18.045862) 
(priložené foto) 

3918 občan p. Mendel: upozorňuje na nesplnenie vlastného termínu plnenia 
týkajúceho sa orezu krovia pred vchodom BD Gen. Svobodu č. 11 (ID požiadavka 
3821) (priložené foto aktuálneho stavu) 

3919 občan p. Mendel: sa pýta na možnosť obmedzenia záberu verejnej zelene v 
povoleniach pri obnove BD kde často krát zneužívajú pracovníci firiem verejnú zeleň 
na parkovanie osobných motorových vozidiel vo verejnej zeleni (priložené foto) 

3920 občan p. Mendel: žiada o úpravu výmolu na komunikácii Šmidkeho ulica pri BD 
č. 1, ktorý vznikol zrejme na úseku obnovy rekonštrukcie vodovodného alebo 
plynového potrubia (priložené foto) 

3921 poslankyňa p. Gabrhelová: predkladá požiadavku z MŠ Šafárikova 11 týkajúcu 
sa športového ihriska pri ZŠ Východná (má ho k dispozícii aj EP Východná, MŠ 
Šafárikova 11). "Dávame do pozornosti defekty /diery v stredovom ihrisku/, kde 
chýbajú záklopky/ a je riziko úrazu pre deti. Ďalej sú nutné smetné koše na ihrisku. 
Smeti a odpad sú častokrát na ploche ihriska, keďže ich nie je kde vyhodiť. Priebežne 
odpad upratujeme v rukaviciach, aby sme sa mohli bezpečne a bez ujmy na zdraví 
pohybovať, či športovať na spomínanom mieste. Uvítali by sme a dúfame, že i žiaci z 
príslušnej ZŠ Východná, vychovávateľky zo Školského klubu ZŠ Východná a tiež 
návštevníci a športovci, ktorí využívajú v hojnej miere dané športové ihrisko, keby 
spomínané smetné koše boli v dohľadnej dobe umiestnené v jeho blízkosti. V 
neposlednom rade si dovoľujeme pripomenúť, že od septembra 2023 bola v rohu na 
ihrisku kopa zrezaného raždia a konárov vo veľkosti cca 5m krát 3 metre, ktoré je tam 
i aktuálne vo veľkosti 1m krát 3m  " 
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3922 občianka p. Kopuncová: sa pýta na možnosť zriadenia automatov na dobíjanie 
kariet MHD. 

3923 občianka p. Muráriková: sa pýta na možnosť využitia plochy pieskoviska na DI 
427 (Jána Halašu 16), ktoré je momentálne využívané len ako toaleta pre miestnych 
psov a mačky. Či by nebolo možné pieskovisko vysypať napr. zeminou a zasadiť tam 
kvety a pod. 

Predsedajúci poďakoval prítomným za nové požiadavky. 

5. Rôzne, diskusia a záver 

Predseda VMČ Juh Dominik Gabriel otvoril bod programu a vyzval prítomných o 
diskusiu a príspevky k bodu programu. 

Do diskusie sa prihlásil občan p. Ševčík, ktorý sa prítomných poslancov opýtal či 
náklady na MHD tak stúpli, keď sa schválilo 100% navýšenie. Odpovede sa ujal 
poslanec Hošták, ktorý prítomným pripomenul, že naposledy sa cestovné upravovalo 
v roku 2011 a 2016 len mierne. Od vtedy náklady vystúpili o cca 80% a Mesto Trenčín 
tak každý rok dopláca prepravcovi vzniknutú stratu. Náklady tvoria hlavne mzdy, ktoré 
rástli a odpisy za lepšiu prepravnú techniku a taktiež pohonné látky, ktorých cena išla 
taktiež hore. Strata ako rozdiel medzi skutočnými nákladmi a vybratým cestovným 
v roku 2011 bola cca 2,3 mil. € a v roku 2023 bola už 4,3 mil. €. Týmto schválením sa 
rozdiel v strate len zníži. Ďalší sa do diskusie prihlásil predseda VMČ Juh Dominik 
Gabriel, ktorý uviedol, že na internete je zverejnená veľmi vecná a rozsiahla diskusia 
k tejto problematike, ktorá ešte podrobnejšie vysvetľuje všetky dôvody a argumenty 
k tejto problematike. Záznam zo zasadnutia je zverejnený na nasledovnom odkaze 
kanálu_Mesta_Trenčín na platforme Youtube. (minutáž cca od 2:20:00 do 4:40:00). 

Do diskusie sa nikto ďalší neprihlásil a tak predsedajúci uzavrel bod programu. Na 
záver predseda VMČ JUH Dominik Gabriel poďakoval prítomným za účasť. 

Nasledujúce zasadnutie sa bude konať podľa harmonogramu a v zmysle pozvánky. 

Zapísal: Ing. Peter Ondruš 

V Trenčíne, 06.06.2024 

Dominik Gabriel 
predseda VMČ JUH 

https://www.youtube.com/watch?v=EUvygREl4Kc

